
 
 
Referat Styremøte ESJFF 24.09.2024 
 
 
Møte nr. 8 - 2024 
 

 
 
STYREMØTE Eidsvoll Skog Jeger og Fiskeforening 

 
 
Møtested: Langtonhytta, kl. 18.00   

 
Tilstede: Bjørn Tore Lindberg, Thor Emil Dahl, Tore Bekkedal, Kjell Ivar Bjørn, Marthe Halvorsen, , 
Stein Erik Risebro, Audun Holtet, Asbjørn Ranheim, Sven Tore Granlund 
 
Frafall: Tor Arne Karlsen, Ole Kristian Fosshaug 
 

Sak 
nr. 

Notat Frist 
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Gjennomgang av styremøtereferat fra forrige styremøte. Godkjenning før publisering på 
hjemmesiden. 

 

Innkommende post/saker: 
- Reglement for benyttelse av leirduebanen. Standplassleder skal være oppnevnt 

ved hver organisert skyteaktivitet. Regelverk knyttet til skyteaktivitet på godkjente 
skytebaner. NJFF kommer med nytt reglement fra 01.01.2025. Se vedlegg. 

  
 
Utgående post: 
 
 
Økonomi/Regnskap: 

- Saldo pr. d.d.: Kr. 1 448 500,53 
 
Utvalgsrunde/Saker til hjemmesiden fra utvalgene: 
# Saker/bilder sendes Joakim Lundby for publisering på Hjemmesiden. 
 
Jaktutvalget: 
- Medlemssjakt: stor interesse, mange påmeldte. 
- Medlemskveld: bestemt dato, Bøn Klubbhus. 
- Ønske om Wifi på Langtonhytta, Jaktutvalget følger opp og ordner dette dersom mulig. 
-Digitale Rådykort ønskes, har vært i dialog med naboforeninger. IZettle benyttes nå, 
ønskes annen e-post som må kobles til en egen e-post adresse. 
-Bra med solgte småviltkort. Tilsyn pågår. Flere jegere er snakket med ute i terrenget. 
-VIPPS. Ønskes en «meny» der de forskjellige varene/jaktkort kan velges. Enklere å få 
oversikt i fbm. Regnskap. 
-Berd.no, ønske om en portal der de forskjellige utvalgene og styret kan ha enkel 
kommunikasjon, møtereferat, oppgaver o.a. på en plattform. Hva ligger i de prisene som er 
oppgitt. Teste for jaktutvalget, styret, jegerprøven. 
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-Båndtvang-skilt er under arbeid. 
-Sertifisering/dronepiloter, priser skal sjekkes. 
-Innkjøp av utstyr til jegerprøvekurset, sjekkes hva som det er behov for og pris. 
 
Jakthundutvalget: 
-Ferdig med sauedressur, 109 hunder, 55 av disse var førstegangs dresserte. Kr. 29.000,- 
-Renate Sørensen gjør mye viktig arbeid for jakthundutvalget, og er påskjønnet med kr. 
1000,- 
Jaktskytterutvalget: 
-Førstehjelpsskrin er kjøpt inn til arrangementer. 1 er på Langtonhytta, 1 er på 
Leirduebanen. 
-Skytebriller-innkjøp. 
-Våpenetui-innkjøp. 
-Løntjernbråten, deltakelse men få oppmøtte fra foreningen. MYE jobb, blir ikke aktuelt at 
jaktskytterutvalget deltar neste år. 
Dårlig oppmøte på skytebanen nå. 
-Lite skudd igjen, blir ikke kjøpt inn nytt før til våren. 
Fiskeutvalget: 
-Sendt inn info for isfiskekonkurranse første helgen i februar og 5. april isfiskekonkurranse 
Øyangen. Åpner for bruk av drill, stenger for bruk av elektroniske artikler, mobiler o.a. 
-Løntjernbråten, Kiwi Sundet sponset arrangementet med frukt til deltakere. Meget 
populært. 
Fiskesamvirket sponset med fiskeutstyr til uttrekkspremier. 
Ungdomsutvalget: 
-Introjakta er til helgen, ca. 35 påmeldte. Mangler fuglehunder, trenger flere ellers må det 
bli støkkjakt. Introjakta skal ligge under jaktutvalget. Sette begrensinger på antall 
deltakere. 
-Jaktskytterskolen,- ungdomsskyting, noe varierende oppmøte, men meget godt fornøyde 
deltakere. Bra tiltak. 
Ungdomslederen går ut av styret ved kommende årsmøte. 
Kvinneutvalget: 
-Damekvelder på leirduebanen, ønske om flere. 
-Stell av våpen, kurs gjennomført sammen med Ullensaker JFF. 
Seniorutvalget: 
-Gytegrus er påbegynt lagt ut, ligger klart til å fraktes ut på isen i vinter. 
-Skogdag på bygdetunet, 300 elever på 6. trinn. Arrangert av Akershus og Oslo 
skogselskap. Quiz med de 7 slag. Deltar neste år. 
 
Handlingsplan 2024: 

- Årshjul og handlingsplan. (Arbeidsprogram.)Ha eget møte, klargjøre før årsmøtet!! 
Send ut årshjulet til alle. Møte i begynnelsen av Januar, dato ikke satt. 

 
Eventuelt: 
-oversikt over eiendeler til de forskjellige utvalgene. Oversikt over eiendeler på lageret. 
-Utvalgene har møte/samling med Julebord/julemiddag. 
-Jaktkort som betaling for deltakelse på den praktiske dagen på jegerprøvekurset. 
 

 
 
 
 
 



 
 
 
 

Neste møte: Tirsdag 22. oktober, kl. 18.00. Langtonhytta. 
 
Referent: Marthe Halvorsen 
 


